First Corinthians- The Church and the Christian Community 

格林多前書 –教會和基督徒團體
Session 1 - 1 Corinthians 1:1-9 • Paul's Greeting to the Corinthians
第一課–保祿對格林多人的問候與感謝
Paul's Time in Corinth (Acts 18:1-18)

1. When Paul arrives in Corinth, who are the first people he meets and what is their trade? How long does Paul stay in Corinth?

1.當保祿到達格林多，先遇到了誰? 他們從事什麼工作？保祿在格林多逗留了多久？
2. a. Aquila and Priscilla (Prisca) become companions with Paul for the sake of the Gospel. What else do we learn about them from other places in Scripture? Read 1 Corinthians 16:19, Romans 16:3-5, and Acts 18:26.
阿桂拉和普黎史拉(普黎斯加) 因福音而成為了保祿的同伴。在在聖經中還有什麼記載可使我們更加了解他們？參閱格林多前書16:19，羅16：3-5和宗徒大事錄18:26
b. How are Priscilla and Aquila an example of the effect that the Faith should have in our lives? (Read Acts 2:42 for a description of the life of faith of the early Christians.)

普黎斯加和阿桂拉如何在我們生活中作為信德的典範呢？ （參閱宗2:42描述早期基督徒的信仰生活。）
3. Read Jeremiah 1:7-8, 18-19 and Acts 18:5-6, 9-10.

a. What kind of response do both Jeremiah and Paul encounter to their messages?

耶肋米亞和保祿的訊息遇到怎樣的回應?
b. How are God's words to Paul reminiscent of His words to the prophet Jeremiah?

天主對保祿的話如何使人聯想到祂對先知耶肋未亞所說的?
Paul's Greeting (1 Corinthians 1 :1-9)

保祿的致候與感謝

4. a. The word "call" or "called" appears four times in Paul's opening chapter (three of them in this opening greeting.) Find the four references and fill in the chart below.

在保祿的致候與感謝中「召叫或蒙召」一共出現了四次(其中三次在致候詞中)請找出四個作參考然後填寫以下列表。
	Location in1 Corinthians 章節
	Who is being called? 誰被召叫
	Who called?
誰作出召叫
	What is the purpose of the call? 召叫的目的

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	


b. In his letter to the Ephesians, Paul writes "I therefore, a prisoner for the Lord, beg you to lead a life worthy of the calling to which you have been called, with all lowliness and meekness, with patience, forbearing one another in love, eager to maintain the unity of the Spirit in the bond of peace" (Ephesians 4:1-3). How are the three "callings" Paul describes in his opening greeting to the Corinthians reflected in these verses from Ephesians?

保祿在他給厄弗所的信中寫道：「所以我這在主內為囚犯的懇求你們，行動務要與你們所受的寵召相稱，凡事要謙遜、溫和、忍耐，在愛德中彼此擔待，盡力以和平的聯繫， 保持心神的合一」（厄弗所書4：1-3）。在厄弗所書的經文中，如何反映保祿在格林多的致候與感謝中所提及的三個 「召喚」？
Paul's call to be an apostle:

保祿蒙召為基督宗徒
The Christian's call to be a saint:

基督徒蒙召為聖的人
The Christian's call into fellowship:

基督徒蒙召與主合而為一
5. Paul opens his first letter to the Corinthians by infusing a traditional Greco-Roman style of writing with deeper Christian meaning. A traditional greeting would wish the recipients ''good-being" (lit. chaire, "well-being" or ''good health"). How does Paul change this traditional greeting in 1:3? What is Paul doing by making this change?

保祿以傳統希臘羅馬寫作風格及更深的基督教義來作格林多前書的開端。傳統的問候會祝願收件人「幸福」（chaire，如「幸福」或 「健康」）。在1：3保祿如何轉換這種傳統的問候？保祿做什麼來作出這種變化？
6. With what does Paul say God has enriched the Corinthian church?

保祿用什麼指出天主已經充實了格林多教會？
7. a. According to verse 9, into what are the Corinthians called?

根據第9節，格林多人被蒙召作什麼？
b. Who else are among those called (see vs. 2)? What does this teach us about the nature of the Church?

還有誰被蒙召呢（見2節）？這教導了我們什麼關於教會的性質？
8. How many times is Jesus Christ mentioned by name in verses 1-9? Why do you think Paul uses this repetition in the opening of his letter?

耶穌基督的名字在第 1-9 節中出現了多少次？你認為為什麼保祿要作出不斷的重覆作信的開端呢？
